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Ärende för beredning 

 

 

Vi tycker det är positivt att stadsdelens fältassistenter nu även har verksamhet på helger. Då 

antalet fältassistenter är oförändrat betyder det emellertid att andra dagar/kvällar i veckan blir 

utan fältassistenternas verksamhet. Med tanke på de orosmoln som vi i nämnden då och då 

blir informerade om, och som rör ungdomar tycker vi att det vore önskvärt att fältassistenterna 

kunde finnas på ”fältet” alla veckans dagar. Vi önskar därför att förvaltningen utreder 

möjligheten att utöka antalet fältassistenter verksamma inom stadsdelen. Och vill samtidigt 

göra alliansen uppmärksam på att deras kamrater i Enskede-Vantör-Årsta stadsdelsnämnd har 

som prioriterat mål i underlag för budget 2010 att utöka antalet fältassistenter.   


